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Lyhyt katsaus

•Mitä on tehty?

•Mitä on opittu?

•Mikä tuottaa haasteita?
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Tampereella ollut useita pilotteja

•Hervannassa useita toimijoita, 
Hiedanranta, Lintuhytti…

•Tampereen ulkopuolella lisää
•esim. Otaniemi ja Kivistö

> Pyritty pitämään sama 
kyselyrakenne kaikissa
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Mitä nousee esiin?

• ~ 2/3 olisi valmis maksamaan ekstraa (tyypillisesti 0,5-1€)

• ~ 2/3 käyttäisi 1-3 km matkoihin

• ~ 2/3 piti nopeutta sopivana

• Esteettömyys ja äkkijarrutukset suurimmat negatiiviset 
kommentit
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Joskin suurimpana haasteena…

•…vastausmäärät!
•Pilottireitti usein lyhyt, mitä vastauksia ehtii saada?

•Kyselyn pituudella on iso merkitys, lyhyt voi toimia, mutta mitä siitä 
hyödytään?

•Ketä pilottireitti palvelee? Tuottaako sopivat vastaajat?

•Millä vastausmääriä ylös?
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Kiitos.
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